
 

Den Bosch, 11 januari 2014 

Vragen ex artikel 39  

 

Onderwerp: Bosch Winterparadijs 

 

Geacht college, 

 

In de raadsvergadering van 8 oktober heeft de Bossche gemeenteraad besloten eenmalig 

50.000 euro extra subsidie uit te trekken ten laste van de post onvoorzien t.b.v. de 

stichting Bosch Winterparadijs (BWP). Dit bovenop de 25.000 euro die reeds beschikbaar 

was gesteld via het budget Citymarketing & Evenementen. Reden voor het voteren van 

de extra 50.000 euro was het onverwacht wegvallen van hoofdsponsor Brabant Wonen 

halverwege 2013. Er was tijd tekort om het weggevallen bedrag via sponsorgelden aan 

te vullen. Met de eenmalige subsidie zou de doorgang van het BWP voor 2013 

gegarandeerd zijn en zou bovendien voldoende tijd zijn om voor de volgende editie(s) 

nieuwe sponsoren te werven.  

 

De PvdA is akkoord gegaan met de eenmalige subsidie voor het BWP onder de 

uitdrukkelijke voorwaarde dat het om een eenmalige ondersteuning zou gaan. De PvdA 

las dan ook met verbazing het artikel in het Brabants Dagblad d.d. 9 januari daags na 

het sluiten van de editie van 2013 van het BWP. Voorzitter Pieter Bak van de stichting 

BWP sprak nu al uit ook in 2014 75.000 euro gemeentelijke subsidie nodig is om het 

evenement voor te zetten. De PvdA heeft dan ook de volgende vragen aan het college: 

 

a) Is verzoek van de stichting om ook voor 2014 75.000 euro vrij te maken voor het 

BWP bij het college bekend? 

b) Onderstreept het college met de PvdA het uitgangspunt dat de 50.000 euro 

subsidie voor het BWP in 2013 een eenmalige geste was? 

c) Onderstreept het college met de PvdA de noodzaak dat de stichting BWP de 

komende maanden op zoek gaat naar nieuwe sponsoren?  

d) Is het college met de PvdA verbaasd dat de stichting nu al vraagt om een nieuwe, 

gemeentelijke bijdrage?  

 

Naast de stichting BWP hebben twee initiatiefnemers, Frank Walen en Jean de Vries, 

vorig jaar aangeboden het evenement Bosch Winterparadijs zonder extra gemeentelijke 

subsidie te realiseren. De portefeuillehouder heeft toegezegd met deze initiatiefnemers in 

gesprek te gaan en te onderzoeken of een koppeling met de stichting BWP mogelijk zou 

zijn. Hierover heeft de PvdA de volgende vragen aan het college:  

 

e) Heeft er reeds een gesprek met de initiatiefnemers plaatsgevonden? 

f) Zo ja, wat is hiervan het resultaat, ook in relatie met het realiseren van een BWP 

in 2014? 

 

 

Namens de fractie van de PvdA, 

 

Lisette van der Swaluw 
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Fractie Partij van de Arbeid 
T.a.v. mevr. L. van der Swaluw 

 

 
Uw brief van : 11 januari 2014 Ref. : P. du Crocq 
Uw kenmerk : - Tel. : (073) 615 56 03 
Ons kenmerk : SO/EZ 3691462 Fax :  
Datum : 18 februari 2014  E-mail : p.ducrocq@s-hertogenbosch.nl
   
Onderwerp : Uw vragen ex. art. 39 RvO inzake: Bosch Winterparadijs. 
 
Geachte mevrouw Van der Swaluw, 
 
Het Bosch Winterparadijs heeft in 2013 van de Gemeenteraad een eenmalige extra bijdrage 
ontvangen à € 50.000,- naast de reeds eerder toegezegde subsidie à € 25.000,- ten laste van het 
budget Citymarketing & Evenementen. Het stichtingsbestuur heeft kenbaar gemaakt tijdig te willen 
vernemen in hoeverre gemeente bereid is om ook dit jaar weer € 75.000,- beschikbaar te stellen voor 
het Bosch Winterparadijs. 
 
In uw brief van 11 januari 2014 stelt u raadsvragen ex artikel 39 Reglement van Orde over het Bosch 
Winterparadijs. 
 
Op deze vragen kunnen wij u het volgende antwoorden: 
 
Vraag 1: Is verzoek van de stichting om ook voor 2014 75.000 euro vrij te maken 

voor het BWP bij het college bekend? 
 

Antwoord: Ja, dit verzoek is het College bekend. 

 
Vraag 2: Onderstreept het college met de PvdA het uitgangspunt dat de 50.000 

subsidie voor het BWP in 2013 een eenmalige geste was? 
 

Antwoord: De gemeenteraad heeft in 2013 inderdaad ingestemd met een 
eenmalige, extra bijdrage aan het BWP à € 50.000,‐ ten laste van de 
gemeentelijke post “Onvoorzien”.   
 

Vraag 3: Onderstreept het college met de PvdA de noodzaak dat de stichting 
BWP de komende maanden op zoek gaat naar nieuwe sponsoren? 
 

Antwoord: Ja, het evenement heeft zijn bestaansrecht inmiddels bewezen en kent 
een groeiende publieke belangstelling. Reden voor de toekenning van 
het extra subsidie was ook dat het stichtingsbestuur van BWP na editie 
2013 meer gelegenheid zou krijgen om nieuwe sponsors te zoeken, 
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noodzakelijk na het onverwachte wegvallen van de hoofdsponsor in 
2013.  
 

Vraag 4: Is het college met de PvdA verbaasd dat de stichting nu al vraagt om 
een nieuwe, gemeentelijke bijdrage? 
 

Antwoord: Het stichtingsbestuur van BWP bestaat uit vrijwilligers die veel  vrije tijd 
steken in de organisatie van het BWP. Het College waardeert hun inzet 
zeer, is zich er van bewust dat sponsoring in deze tijd geen 
vanzelfsprekendheid is en begrijpt dat de organisatie tijdig wil weten 
wat de beschikbare middelen zijn om het evenement volwaardig voort 
te kunnen zetten 
 
Evenementen voor een breed publiek gedurende het hele jaar dragen 
bij aan sociale dynamiek en economische impulsen voor de binnenstad. 
Het BWP voldoet aan deze behoefte, juist in de kerstperiode als 
mensen meer vrije tijd hebben en winkeliers extra omzetten willen 
bereiken. 
 
Om stichting BWP tegemoet te komen aan hun vraag voor totaal  
€ 75.000,‐ heeft het College van B&W vanuit het reguliere budget 
Citymarketing & Evenementen 2014 opnieuw € 25.000,‐ gereserveerd, 
als bijdrage aan de organisatie van dit evenement. Het lokale 
Centrummanagement heeft inmiddels eenmalig  € 20.000,‐ toegezegd.  
Het College van B&W zal op korte termijn een raadsvoorstel indienen 
om tegemoet te komen aan het nog benodigde bedrag à € 30.000,‐. 

 
Vraag 5: Heeft er reeds een gesprek met de initiatiefnemers plaatsgevonden? 

 

Antwoord: Ja, in het najaar van 2013 heeft een gesprek plaatsgevonden met de 
heren Walen en De Vries inzake hun voorstel voor het BWP . 

 
Vraag 6: Zo ja, wat is hiervan het resultaat, ook in relatie met het realiseren van 

een BWP in 2014?  
 

Antwoord: Op dat tijdstip bleek samenwerking tussen partijen niet aan de orde 
vanwege de korte resterende tijd; voor een vervolgafspraak is gepoogd 
contact op te nemen. Het is overigens aan het stichtingsbestuur om te 
bepalen of en zo ja welke samenwerkingspartners / sponsoren men 
zoekt voor de organisatie van het evenement.  
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Wij hopen u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd. 
 
Hoogachtend, 
Burgemeester en wethouders van ’s-Hertogenbosch, 
De secretaris,      De burgemeester, 
 
 
mr. drs. I.A.M. Woestenberg      mr. dr. A.G.J.M. Rombouts 


